

Title (en)

Applicator for hot melt products, in particular depilatory wax, with a heating container.

Title (de)

Applikator für Heissmeltzprodukte, insbesondere Enthaarungswachs, mit einem heizenden Behälter.

Title (fr)

Applicateur de produits thermofusibles, en particulier de cire à épiler, à réservoir chauffant.

Publication

EP 0592340 A1 19940413 (FR)

Application

EP 93420395 A 19931006

Priority

FR 9212378 A 19921009

Abstract (en)

- The invention relates to an applicator for hot-melt products, in particular for depilatory wax, including a casing (1) associated with a gripping means, a container (reservoir) (8) for the product to be applied in thermal relationship with heating means, and at least one means (18) for applying the product arranged in the vicinity of an exit orifice (20) from the container (8), characterised in that the container (8) is at least partly formed by an envelope or a fraction of envelope (9) constituting the heating means. - Depilatory-wax applicator. <IMAGE>

Abstract (fr)

L'invention concerne un applicateur de produits thermofusibles, en particulier de cire à épiler, comportant un boîtier (1) associé à un moyen de préhension, un réservoir (8) du produit à appliquer en relation thermique avec des moyens de chauffe, et au moins un moyen applicateur (18) du produit disposé au voisinage d'un orifice de sortie (20) du réservoir (8) caractérisé en ce que le réservoir (8) est au moins en partie formé par un enveloppe ou une fraction d'enveloppe (9) constituant les moyens de chauffe. Applicateur de cire à épiler. <IMAGE>

IPC 1-7

A45D 26/00

IPC 8 full level

A45D 26/00 (2006.01)

CPC (source: EP US)

A45D 26/0014 (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [A] US 3858985 A 19750107 - FIVEASH DANIEL ENOCH
- [A] US 3501619 A 19700317 - BUITING FRANCIS P, et al
- [A] US 4904850 A 19900227 - CLAYPOOL JAMES L [US], et al
- [DA] EP 0368698 A2 19900516 - GARETS CHRISTIAN DES
- [A] EP 0273495 A2 19880706 - PHILIPS NV [NL]
- [A] FR 2339359 A1 19770826 - VERCELLETTI GUY [FR]
- [A] EP 0055157 A1 19820630 - SEB SA [FR]
- [A] FR 2623476 A1 19890526 - OREAL [FR]

Cited by

ES2147060A1; EP0786214A1; FR2743993A1; US5803636A; EP0766936A1; FR2739264A1; US5816726A; EP3576566A4; EP0766938A1; FR2739266A1; US5831245A; CN1077784C; WO03030677A1; US11109668B2

Designated contracting state (EPC)

BE DE ES GB IT

DOCDB simple family (publication)

EP 0592340 A1 19940413; EP 0592340 B1 19970108; DE 69307251 D1 19970220; DE 69307251 T2 19970703; ES 2098703 T3 19970501; FR 2696659 A1 19940415; FR 2696659 B1 19941216; US 5395175 A 19950307

DOCDB simple family (application)

EP 93420395 A 19931006; DE 69307251 T 19931006; ES 93420395 T 19931006; FR 9212378 A 19921009; US 13295793 A 19931007